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Obec Světlá Hora

Světlá Hora 374, 793 31 Světlá Hora
tel.č.: 554 773 150 | e-mail: svetlahora@svetlahora.cz Číslo jednací: OÚSH/3037/2019

Z Á P I S
10. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora

konané dne 9. 12. 2019 v přístavba MŠ, Světlá 416, Světlá Hora od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17.00 - 21.15 hod.
Přítomno: Marcela Hromádková, Ing. Roman Hynek, František Lukovský, Martin Novák,

Jiří Popovič, Mgr. Leoš Sekanina, Pavel Skála, Taťána Svobodová, Alois Šimčík,
Ing. Libor Školoud, Marek Vilímec, Václav Vojtíšek

Omluveni: Martin Klíma, Martin Kopinec, Jitka Výmolová
Neomluveni: 0
Předsedající: Taťána Svobodová
Zapisovatel*: Michaela Marková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Roman Hynek, p. František Lukovský,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Procesní záležitosti 10. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora konaného dne 9.12.2019

Konstatování počtu členů přítomných na ZO:

Starostka paní Taťána Svobodová (dále jen "předsedající") konstatovala, že při zahájení zasedání zastupitelstva
obce je přítomno 10 jeho členů z celkového počtu 15. Zastupitelstvo je tedy schopno přijímat platná usnesení.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Schválení způsobu hlasování 10. zasedání zastupitelstva obce Světlá Hora konaného dne 9. 12. 2019.

Předsedající  sdělila,  že  je  navrženo hlasovat  o   každém bodu samostatně,  veřejně,  zvednutím ruky.  Bez
připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  způsob  hlasování  o  každém  bodu  samostatně,  věřejně,
zvednutím ruky

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/1a bylo schváleno.

Určení zapisovatele zápisu z 10. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 9. 12. 2019:

Předsedající sdělila, že zapisovatelkou zápisu z dnešního, t.j. 10. zasedání zastupitelstva, navrhuje pí Michaelu
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Markovou, pracovnici obce. Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  zapisovatelkou  zápisu  z  10.  zasedání  zastupitelstva  obce
konaného dne 9. 12. 2019 pí Michaelu Markovou

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/1b bylo schváleno.

Schválení návrhové skupiny 10. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 9.12.2019:

Předsedající sdělila, že navrhuje, aby návrhová skupina pracovala ve složení Mgr. Leoš Sekanina a p. Marek
Vilímec. Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje návrhovou skupinu ve složení Mgr. Leoš Sekanina a p. Marek
Vilímec

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z10/2019/1c bylo schváleno.

Vzetí na vědomí zápisu z 9. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 7.10.2019:

Předsedající sdělila, že ověřovateli zápisu z 9. zasedání zastupitelstva obce byli p. Martin Klíma a p.Václav
Vojtíšek.   Dále sdělila,  že p.  Martin Klíma se z dnešního zasedání ZO omluvil  a proto se zeptala pouze
ověřovatele zápisu p. V. Vojtíška, zda má k tomuto zápisu dotazy nebo připomínky. Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zápis z 9. zasedání zastupitelstva obce konaného dne
7. 10. 2019 "bez připomínek"

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/1d bylo schváleno.

Schválení ověřovatelů  zápisu z 10. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 9.12.2019:

Předsedající sdělila, že ověřovateli zápisu z 10. zasedání zastupitelstva obce navrhuje Ing. Romana Hynka a p.
Františka Lukovského. Bez připomínek.

17. 06 hod. - DOSTAVIL SE p. Jiří Popovič - POČET ČLENŮ ZO JE NYNÍ 11.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje ověřovatele zápisu z 10. zasedání zastupitelstva obce konaného
dne 9. 12. 2019 Ing. Romana Hynka a p. Františka Lukovského

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z10/2019/1e bylo schváleno.

Schválení programu 10. zasedání zasupitelstva obce konaného dne 9.12.2019

Předsedající sdělila , že je předložen návrh programu 10. zasedání zastupitelstva obce, který by chtěla doplnit
o dva body  - "zrušení podmínky předkupního práva věcného a výhrady zpětné koupě jako práva věcného při
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prodejích stavebních pozemků ve vlastnictví obce" a "informace o dotaci na nákup lesní techniky". Zeptala se,
zda má někdo další návrhy na jeho úpravu nebo doplnění. Bez připomínek.

Návrh doplněného programu:

1. Procesní záležitosti 10. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 9.12.2019

2. Kontrola plnění usnesení z 9.zasedání zastupitelstva obce konaného 7.10.2019

3. Zpráva o činnosti rady obce za období od 7.10.2019 do 9.12.2019

4. Rozpočtová opatření č.10/2019 a 11/2019 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2019

5. "Zrušení podmínky předkupního práva věcného a výhrady zpětné koupě jako práva věcného při
prodejích stavebních pozemků ve vlastnictví obce", pozemky ve vlastnictví obce

6. Revokace usnesení Z9/2019/7f, Z 54/12/2012/ bod1.6., Z 70/15/2013 bod 1.6.

7. Výbory obce (Finanční výbor, OsV Podlesí, OsV Suchá Rudná)

8. Předčasné splacení úvěru č.063 190

9. Podklady k rekonstrukci DPS

10. Plán stavebních akcí na rok 2020

11. Rozpočet  obce Světlá Hora na rok 2020

12. Statut Sociálního fondu  obce Světlá Hora na období 2020 - 2022

13. Rozpočet Sociálního fondu na rok 2020

14. Záměr na převedení kanalizace a ČOV 

15. Obecně závazné vyhlášky

16. Žádost a dohoda o využití práva zpětné koupě a předkupního práva

17. Návrhy zastupitelů obce Světlá Hora

18. Změna pracovní doby pošty ve Světlé Hoře

19. Převod pošty Světlá Hora na Poštu Partner

20. Informace o dotaci na nákup lesní techniky a ostatní různé 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  program 10.  zasedání  zastupitelstva  obce  konaného  dne
9. 12. 2019 doplněný o body "zrušení podmínky předkupního práva věcného a výhrady zpětné koupě jako
práva věcného při prodejích stavebních pozemků ve vlastnictví obce" a "informace o dotaci na nákup lesní
techniky"

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/1f bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení z 9. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 7. 10. 2019

Předkladatel: starostka T. Svobodová
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Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 2

Diskuze:
Svobodová je předložena kontrola plnění usnesení, zeptám se, zda má někdo dotazy nebo

připomínky? Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 9. zasedání zastupitelstva
obce konaného dne 7. 10. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/2 bylo schváleno.

3. Zpráva o činnosti rady obce za období od 7.10.2019 do 9.12.2019

Předkladatel: rada obce

Zpracoavatel: M. Nováková

Počet příloh: 3

Diskuze:
Šimčík na radě jste schvalovali nějaké rámcové smlouvy, je tam od 1. 1. 2019, není to

chyba?
Školoud je do to konce roku

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí  zprávu o činnosti rady obce Světlá Hora za období
od 7. 10. 2019 do 9. 12. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 2 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/3 bylo schváleno.

4. Rozpočtová opatření č.10/2019 a 11/2019 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2019

Předkladatel: rada obce

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 2

Rozpočtové opatření č. 10/2019 schváleno radou obce 15/2019 dne 21.10.2019.

Rozpočtové opatření č. 11/2019 schváleno radou obce 16/2019 dne 18.11.2019.

Diskuze:
Svobodová jsou předložena rozpočtová opatření  č.  10 a 11,  které schvalovala rada.  Bez

připomínek

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí schválení rozpočtových opatření č. 10/2019 radou obce
dne 21. 10. 2019 usnesením č. R15/2019/7 a rozpočtového opatření č. 11/2019 radou obce dne 18. 
11. 2019 usnesením č. R16/2019/12
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Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 3 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/4 bylo schváleno.

5. Zrušení podmínky předkupního práva věcného a výhrady zpětné koupě jako práva věcného při
prodejích stavebních pozemků ve vlastnictví obce a další pozemky ve vlastnictví obce Světlá Hora

Diskuze:
Svobodová z důvodu prodeje pozemků nově podle ceny v čase a místě obvyklém, podle

znaleckého posudku, je navrženo revokovat usnesení a přijmout nové
*** (občan) bude se to týkat všech pozemků nebo je to časově omezené?
Svobodová pokud to bude schváleno, tak od schválení
*** (občan) do kdy to bude platit?
Svobodová než se to zruší

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  revokuje  usnesení  č.  Z  9/2019/7c  ze  dne  7.  10.  2019  ve  znění:
"Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej pozemku parc.č. 1100/7 trvalý travní porost o výměře
1 615 m2 v k.ú. Dětřichovice, obálkovou metodou, nejméně však za cenu dle znaleckého posudku, plus
poplatky spojené s prodejem. K pozemku bude zřízeno předkupní právo věcné, a to po dobu pěti let ode
dne vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí ve prospěch kupujícícho. K pozemku bude uzavřena
výhrada zpětné koupě jako právo věcné, a to na dobu pěti let, po kterou vzniká kupujícím povinnost
převést na požádání věc prodávajícímu za úplatu zpět"

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/5a bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  revokuje  usnesení  č.  Z  9/2019/7d  ze  dne  7.  10.  2019  ve  znění:
"Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  prodej  pozemků  parc.č.  158/12  trvalý  travní  porost
o výměře 665 m2 a parc.č. 158/13 trvalý travní porost o výměře 532 m2  vše v  k.ú. Suchá Rudná, pí ***,
za cenu v čase a místě obvyklou dle znaleckého posudku, plus poplatky spojené s prodejem. K pozemku
bude zřízeno předkupní právo věcné, a to po dobu pěti let ode dne vkladu vlastnického práva do katastru
nemovitostí ve prospěch kupujícího. K pozemku bude uzavřena výhrada zpětné koupě jako právo věcné, a
to  na  dobu  pěti  let,  po  kterou  vzniká  kupujícícm povinnost  převést  na  požádání  věc  prodávajícímu
za úplatu zpět"

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/5b bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  ,že  ode  dne  přijetí  tohoto  usnesení  nebude  v  kupních
smlouvách u prodeje stavebních pozemků uplatňováno: zřízení předkupního práva jako práva věcného
podle ustanovení § 2140 a násl. zák. č. 89/2012 Sb., občanský zákoník a zřízení výhrady zpětné koupě jako
práva věcného podle usntanovení § 2135 a násl. zák. č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, z důvodu schválení
prodeje  pozemků  nově  dle  ceny  v  čase  a  místě  obvyklé,  dle  znaleckého  posudku  (viz  usnesení
č. Z 9/2019/7a)

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/5c bylo schváleno.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej pozemku parc. č. 1100/7 trvalý travní porost o výměře
1 615 m2 v k.ú. Dětřichovice, obálkovou metodou,nejméně však za cenu dle znaleckého posudku, plus
poplatky spojené s prodejem

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/5d bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  prodej  pozemků  parc.č.  158/12  trvalý  travní  porost
o výměře 665 m2 a parc.č. 158/13 trvalý travní porost o výměře 532 m2 , vše v  k.ú. Suchá Rudná, pí ***,
za cenu 195 320,-Kč, plus poplatky spojené s prodejem. Schválená cena je v čase a místě obvyklá dle
znaleckého posudku č. 1381-25/2019 ze dne 18. 10. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/5e bylo schváleno.

Další záležitosti k pozemkům, předjednané radou obce:

Předkladatel: rada obce

Zpracovatel: za komisi výstavby, životního prostředí a služeb (předseda J. Marek) Ing. Jaromír Kukučka

Počet příloh: 1

Projednáno radou obce 16/2019 dne 18. 11. 2019.

ad bod 1) v zápise komise - pozemek parc.č. 574/29 k.ú. Světlá ve Slezsku - žádost p. ***

Rada obce doporučila schválit prodej pozemku p. *** až po zpracování znaleckého posudku. Znalecký posudek
1388-32/2019 vypracoval Ing. Luboš Novák.

17. 17 hod. - DOSTAVILA SE pí Marcela Hromádková - POČET ČLENŮ ZO JE NYNÍ 12.

Diskuze:
Svobodová už je zpracovaný znalecký posudek Ing. L. Novákem. Cena pozemku je 305. 760,-

Kč (240,-Kč/m2)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej pozemku parc.č. 574/29 trvalý travní porost o výměře
1 274 m2 v k.ú. Světlá ve Slezku, p. ***, za cenu ve výši 305. 760,- Kč. Schválená cena je v čase a místě
obvyklá  dle  znaleckého  posudku  č.1388-32/2019  ze  dne  20.  11.  2019,  plus  ostatní  poplatky
spojené s prodejem

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/5f bylo schváleno.

ad bod 2) a 3) v zápise komise  - pozemky parc.č. 158/4  a 158/11 k.ú. Suchá Rudná - žádost p. *** a p. *** 

Diskuze:
Svobodová jedná se o záměr na prodej  pozemků v Suché Rudné, rada obce doporučuje

schválit záměr na prodej
*** (občan) do kdy bude tento pozemek k mání?
Svobodová jedná se teprve o záměr na prodej
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje záměr na prodej pozemku parc.č. 158/4 trvalý travní porost
o výměře 1144 m2   a parc. č. 158/11 trvalý travní porost o výměře 283 m2 vše v k.ú. Suchá Rudná

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z10/2019/5g bylo schváleno.

ad bod 4) v zápise komise - poz. parc.č. 218/10 k.ú. Podlesí p. Praděděm  - žádost pí *** a p. ***

Diskuze:
Svobodová jedná se o záměr na prodej pozemku v Podlesí. Rada doporučuje schválit záměr
Šimčík je to v pozemek i intravilánu?
Kukučka (Obec) ano, část pozemku je na výstavbu RD a zbytek je ostatní plocha
Vilímec je tam nějaký způsob ochrany?
Školoud je  tam vedení,  ale  jestli  je  tam vyloženě ochrana,  to nevím. Měl  by to řešit

znalecký posudek

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje záměr na prodej pozemku parc.č. 218/10 trvalý travní porost
o výměře 5523 m2 v k.ú. Podlesí pod Pradědem

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 4

Usnesení č. Z10/2019/5h bylo schváleno.

ad bod 5) v zápise komise - poz. parc.č. 574/27 k.ú. Světlá ve Slezsku - žádost pí *** 

Diskuze:
Svobodová jedná se o pozemek ve Světlé. Rada doporučuje zamítnout vyhlášení záměru,

z toho důvodu, že je tam vodoteč
Lukovský proč se k těmto bodům pořád vracíme? Už tady byla žádost Náplavů, těm se to

neschválilo a teď je to tady znovu
Kukučka (Obec) když si podají žádost, nemůžeš to shodit ze stolu, musíš to projednat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora neschvaluje záměr na prodej pozemku parc.č. 574/27 trvalý travní porost
o výměře 1617 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku, z důvodu existence stávající bezejmenné vodoteče

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z10/2019/5i bylo schváleno.

ad bod 6) v zápise komise  - žpoz. parc.č. 100/1 k.ú. Světlá ve Slezsku - žádost p. ***

Diskuze:
Svobodová jedná  se  o  pozemek,  o  který  žádá  p.  ***.  Rada  doporučuje  žádost  odložit

do zpracování GP
Kukučka (Obec) GP se tam musí udělat, protože se jedná o pozemek, který je větší a p. *** si chce

koupit jen 500 m2 k pozemku, který si koupil na stavbu RD. Je to vedené jako
stavební pozemek

*** (občan) žádost jsem podával 30. 9. 2019, podle starých pravidel. Moje žádost není životně
důležitá, ale chtěl jsem, aby tam ty pozemky měly nějaký smysl, protože by tam
zůstaly dva trojúhelníky. Za novou cenu to asi odmítnu, uvidím podle odhadu

*** (občan) když jsem byl za p Kukučkou, tak mi bylo řečeno, že obec žádné pozemky nemá
Vilímec teď se tady schválí 2 nebo 3 záměry, tak se na ně můžeš přihlásit
*** (občan) čekal jsem půl roku na pozemek
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Svobodová a le  prode j  j s te  neměl  schvá lený .  Jak  řek l  p .  V i l ímec ,  j sou  tu
schválené  záměry,  můžete  se  přihlásit

*** (občan) nebyly pozemky a najednou je jich tu deset
*** (občan) neexistuje nějaká jiná možnost? Nepočítala jsem s takovou cenou
Svobodová ceny  jsou  takové,  jaké  jsou  schválené.  V  Podlesí  to  vychází  kolem  290,-Kč

u stavebního pozemku a 200,-Kč u ostatních
Šimčík jestli to p. *** nechce, tak proč dělat GP?
*** (občan) měl jsem stejnou připomínku jak p. Šimčík. Apeloval bych na to vyhlásit záměr

na celý pozemek
Šimčík doposud se prodávalo za nějakou stanovenou cenu a plus za podmínek (zahájení

stavby atd.). Teď je to konečně správně, je to narovnané
Lukovský když jsme prodávali za 40,-Kč/m2, zákon jsme neporušovali
Šimčík nic  takového  jsem neřekl.  Možná  by  se  měla  udělat  revize  pozemků a  říct,

které jsou na prodej
*** (občan) pokud se chce obec zbavit během chvíle všech pozemků, tak ať to tak udělá
Svobodová udělala by se jen revize pozemků, aby se vědělo, pokud by měl někdo zájem. Ne,

že  by  se  hned  schvalovaly  záměry  na  prodej,  to  ne.  Udělat  soupis  lokalit,
v souladu s územním plánem

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora odkládá žádost p. *** na odkoupení části pozemku parc.č. 100/1 trvalý
travní porost o výměře cca 500 m2 z celkové výměry 1193 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/5j bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá  starostce pí  Taťáně Svobodové, aby zajistila revizi  vhodných
stavebních pozemků v majetku obce Světlá Hora, T: do 30. 6. 2020

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/5k bylo schváleno.

ad bod 8) v zápise komise -poz. parc.č. 714 k.ú. Suchá Rudná - žádost p. ***:

Diskuze:
Svobodová jedná se o pozemek v Suché Rudné, o který má zájem p. ***. Rada doporučuje

schválit záměr na prodej

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  záměr  na  prodej  pozemku  parc.č.  714,  ostatní  plocha  -
neplodná půda o výměře 4960 m2 v k.ú. Suchá Rudná

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/5l bylo schváleno.

ad bod 7) v zápise - poz. parc.č. 843/5 k.ú. Světlá ve Slezsku - žádost firmy FA-BIO, spol. s.r.o.,  Světlá Hora:

Diskuze:
Svobodová jedná se o žádost firmy FA-BIO. Je to už naceněné na 17,72-Kč/m2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje záměr na prodej pozemku parc.č. 843/5 trvalý travní porost
o výměře 27 865 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku
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Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 1 / Zdrželo se: 6

Návrh usnesení nebyl přijat.

Předkladatel: starostka T. Svobodová

Zpracovatel: Ing. Jaromír Kukučka

Prodej pozemku parc.č. 1100/7 trvalý travní porost o výměře 1615 m2  v k.ú. Dětřichovice obálkovou metodou:

Diskuze:
Svobodová jedná se  o  prodej  pozemku obálkovou metodou.  Na tento  pozemek byli  dva

zájemci. Mám tady jejich nabídky. P. *** nabízí 285. 000,-Kč, tj. 176,50 Kč/m2 a
druhá nabídka je p. ***, který nabízí 480,-Kč/m2

*** (občan) ptal  jsem  se,  která  cena  platí  a  prý  330,-Kč/m2,  tak  jak  může  někdo  dát
176,50 Kč? Já už stejně nemám zájem

Svobodová p. ***, ještě jste mě nenechal to dokončit. P. Kořenek nesplnil podmínky
Sekanina navrhuji přerušit jednání ZO
Svobodová přerušuji jednání ZO dokud se p. *** neuklidní nebo neodejde
18.10 - 18.17 hod. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSVA PŘERUŠENO

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej pozemku parc.č. 1100/7 trvalý travní porost o výměře
1 615 m2  v k.ú.  Dětřichovice p.  ***,  za cenu 480,-Kč/ m2,  plus ostatní  poplatky spojené s prodejem.
Schválená cena je v čase a místě obvyklá dle znaleckého posudku č. 1380-24/2019 ze dne 18. 10. 2019,
navýšená o cenu vysoutěženou obálkovou metodou

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z10/2019/5m bylo schváleno.

6. Revokace usnesení

Předkladatel: starostka T. Svobodová

Zpracovatel: Ing. J. Kukučka

Revokace usnesení Z9/2019/7F ze dne 7. 10. 2019

Zastupitelstvo obce schválilo na svém 9. zasedání dne 7. 10. 2019 pod č.usnesení Z9/2019/7f zřízení věcného
břemene užívání účelové komunikace na pozemku parc.č.2011 ostatní komunikace o výměře 420 m2  v k.ú.
Světlá ve Slezsku.

Důvod: schvalování věcných břemen je v pravomoci rady obce.

Diskuze:
Svobodová na  minulém  zasedání  ZO  schválili  zřízení  věcného  břemene  -  užívání

účelové komunikace. Toto schválení je ale v pravomoci rady obce, proto je tu
dnes návrh na revokaci usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora revokuje  usnesení č. Z9/2019/7f ze dne 7. 10. 2019 zřízení věcného
břemene užívání  účelové  komunikace  na  pozemku parc.č.  2011 ostatní  plocha  -  ostatní  komunikace
o výměře 420 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1
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Usnesení č. Z10/2019/6a bylo schváleno.

Revokace usnesení zastupitelstva obce č. Z 54/12/2012 bod.1.6. ze dne 24.9.2012

Důvod: změna statutárního zástupce obce oprávněného k podpisu smlouvy.

Diskuze:
Svobodová jedná se o pozemek v k.ú. Suchá Rudná. Je to v místě pod Paramonem, jak je

ta  maringotka.  Od  doby,  kdy  se  to  schvalovalo,  do  dnešního  dne  nedošlo
k  podpisu  smlouvy.  Ten  člověk,  kterému  se  prodej  schválil  o  ten  pozemek
zájem má, ale je tam prodleva více než 1 rok, nemůžu to proto podepsat. Proto je
navržena revokace usnesení

Pataki (občan) pokud budete revokovat prodej, tak se ale musí pak vyhlásit záměr. Potom to ale
už ten stejný člověk nemusí dostat, a pokud ano, bude to za úplně jinou cenu

Vojtíšek ano,  je  to  tak.  Pokud  se  do  jednoho  roku  neuskuteční  prodej,  musí
se celé "kolečko" absolvovat znovu

*** (občan) bude se nějak řešit, jestli to byla jeho chyba nebo to bylo jinak?
Vojtíšek vyzývali jsme ho, ale on se nám nevyjadřoval

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora revokuje usnesení č. Z 54/12/2012 bod 1.6. ze dne 24. 9. 2012 prodej
pozemků parc.č. 158/16 trvalý travní porost o výměře 349 m2 a parc.č. 158/7 trvalý travní porost o výměře
852 m2 manž. ***,  za cenu 250,- Kč

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/6b bylo schváleno.

Revokace usnenení zastupiteltva oce č.Z 70/15/2013 bod.1.6.

Důvod: změna statutárního zástupce obce oprávněného k podpisu smlouvy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora revokuje usnesení č. Z 70/15/2013 bod 1.6. změna kupní ceny pozemků
parc.  č.  158/16 trvalý travní  porost  o výměře 349 m2  a  parc.č.  158/7 trvalý travní  porost  o výměře
852 m2 manželům ***z 250,-Kč/m2 na 40,-Kč/m2 k výstavbě rodinného domu.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/6c bylo schváleno.

7. Výbory zastupitelstva - Finanční výbor, Osadní výbor Podlesí, Osadní výbor Suchá Rudná

Osadní výbor Podlesí:

Předkladatel: Osadní výbor Podlesí (předsedkyně pí. Marcela Václavíková)

Zpracovatel: Osadní výbor Podlesí (předsedkyně pí. Marcela Václavíková)

Počet příloh: 1

Projednáno radou obce č. 16/2019 dne 18. 11. 2019.
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Diskuze:
Svobodová máte tady zápis Osadního výboru Podlesí
Sekanina do Zpravodaje jsme dali pro občany informace k č.p. a č.ev. kvůli lepší orientaci

pro Integrovaný záchranný systém (viz zápis OsV). K bodu 3 - veřejné osvětlení -
je  to  v  plánu  stavebních  akcí  na  rok  2020.  Co  se  týká  špatného  signálu,
doporučila RO, aby se lidé obraceli na svého mobilního operátora

Strakošová (člen OsV) je to opravdu neštěstí. Volala jsem záchranku a není signál
*** (občan) chtěl jsem požádat, jestli obec může být tím prostředníkem v jednání s operátory.

Občan samotný nemá takové možnosti, jako obec. Sami operátoři vám řeknou, ať
se obrátíte na svoji obec, aby se pokusila dál jednat

Svobodová je to i problém např. v Dětřichovicích. Pokusíme se k tomu něco zjisit
Lukovský IZS dokáže reagovat na rozdíl mezi č.p. a č.ev., ale musí se jim to uvést
*** (občan) není pravda, že na to dokáží reagovat. Měl jsem s tím taky problém, i u zásilek

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá starostce pí Taťáně Svobodové, aby se zabývala body uvedenými
v zápise Osadního výboru Podlesí ze dne 12. 11. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/7a bylo schváleno.

Finanční výbor

Předkladatel: finanční výbor (předseda p. V. Vojtíšek)

Zpracovatel: za FV pí. M. Nováková

Přílohy: 1

Diskuze:
Svobodová máte tu i zápis z finančního výboru

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí  zápis ze zasedání finančního výboru konaného dne
31. 10. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 3 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/7b bylo schváleno.

Osadní výbor Suchá Rudná:

Předkladatel: Osadní výbor Suchá Rudná (předseda p.Pavel Dvořák)

Zpracovatel: Osadní výbor Suchá Rudná

Celý stávající osadní výbor podal rezignaci - p.Hačunda k 8. 10. 2019, p.Dvořák  a pí Barčíková k 31. 10. 2019.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí rezignaci členů osadního výboru Suchá Rudná p. Václava
Hačundy, *** ke dni 8. 10 2019, p. Pavla Dvořáka, *** a pí Edity Barčíkové, *** ke dni 31. 10. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/7c bylo schváleno.

Volba nového Osadního výboru Suchá Rudná



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 12 / 22

"Volby" členů nového OsV Suchá Rudná proběhnou dne 7.12.2019 v Suché Rudné v hotelu Paramon.

Diskuze:
Svobodová protože  celý  stávaj íc í  osadní  výbor  podal  rezignaci ,  proběhlo

v Suché Rudné 7. 12. 2019 hlasování o novém osadním výboru. Trvalý pobyt má
59 občanů z toho volit mohlo jít 49. Hlasování se zúčastnilo 15 lidí. Do OsV byli
navrženi p. Januš, pí Paulíková a pí Šafarčíková.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora určuje členy  Osadního výboru Suchá Rudná pí Věru Šafarčíkovou, *** , pí
Annu Paulíkovou,*** a p. Richarda Januše, ***

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/7d bylo schváleno.

Zvolení předsedy OsV Suchá Rudná:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora volí předsedu Osadního výboru Suchá Rudná pí Věru Šafarčíkovou, ***

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/7e bylo schváleno.

8. Souhlas s provedením předčasné splátky úvěru č.063 190

Předkladatel: rada obce

zpracovatel: starostka T. Svobodová

Souhlas s provedením předčasné splátky úvěru č. 063 190

Počet příloh: 1

Projednáno ve finančním výboru 31. 10. 2019 a radou obce 16/2019 18. 11. 2019. Rada obce doporučuje
schválit předčasné splacení úvěru k 1. 1. 2020.

Diskuze:
Svobodová u  úvěru  na  rekonstrukci  DPS  zbývá  doplatiti  3.  494  509  Kč.  Na  základě

úvěrové smlouvy chce banka za předčasné splacení úvěru 174 711,-Kč
Vilímec říkali jsme, že prověříme, jestli to pro nás má nějaký význam, např. pro získání

dotace
Lukovský jestli  bude dotace,  to neví  nikdo.  Musíme si  říct,  jestli  to  chceme opravovat

za dotaci nebo za obecní
Šimčík když se podívám do rozpočtu, tak 110 000,-Kč jsou úroky
Svobodová tyto podmínky, které nám dala Sberbank, platí do konce roku
Hynek to se může doplatit kdykoliv?
Svobodová za těchto podmínek do konce roku
Šimčík jsem pro, úroky stojí nějaké peníze
Novák proběhla ale nějaká řeč, že půjdeme do opravy DPS jen za předpokladu získání

dotace
Svobodová to nemůžeme. Ty nejdůležitější výdaje (střecha, okna, svody, kanalizace) musí

proběhnout:  rozpočet  na  opravy  potřebujeme  upravit  podle  našich  potřeb.
Nemusíme např. dělat zábradlí za 2 mil.Kč, ale potřebujeme např. "vyspádovat"
balkóny. Chci navrhnout utvořit nějakou komisi a připravit potom do ZO nějaký
plán oprav. Taky bych chtěla v tom volném bytu udělat sondu střechy, jaký je tam
problém
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje provedení předčasné splátky  úvěru č. 063 190 k 1. 1. 2020
ve výši 3 494 509,19 Kč poskytnutého na základě Úvěrové smlouvy - investiční úvěr ze dne 31. 5. 2006,
včetně úhrady poplatku za předčasné splacení ve výši 174 711,- Kč

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z10/2019/8 bylo schváleno.

9. Podklady k rekonstrukci DPS č.p. 433

Předladatel: strostka T. Svobodová

Zpracovatel: starostka T. Svobodová, M. Nováková

Podklady k rekonstrukci DPS č.p. 433

přílohy: 3

Diskuze:
Svobodová podrobnosti k rekonstrukci DPS jsem už řekla v předchozím bodě

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  bere  na  vědomí  podklady  k  rekonstrukci  budovy  DPS  č.p.433
ve Světlé Hoře

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 6

Návrh usnesení nebyl přijat.

10. Plán stavebních akcí na rok 2020

Předkladatel: rada obce

Zpracovatel:  Ing. Jaromír Kukučka

Plán stavebních akcí na rok 2020

Projednáno radou obce R16/2019, rada obce dopručuje schválit plán stavebních akcí na rok 2020.

Diskuze:
Šimčík už jsme kdysi schvalovali např. opravu cesty k ***, chodník k *** atd. Jsou věci

z dřívější doby, které teď z toho návrhu vypadly a některé věci, které tu jsou,
nejsou rozpočtované. Za mě bych řekl, že toto spíš neschvalovat a řídit se tím, co
je v rozpočtu

Sekanina začali jsme tvořit ty plány stavebních akcí, abychom věděli, jakým směrem jít.
Pokud něco vypadlo, navrhuji to doplnit. Jsem pro, aby plán stavebních akcí byl,
aby  se  tam  doplnilo,  co  už  tam  bylo,  ale  chápu,  že  to  má  přímou  vazbu
na rozpočet

Školoud doplníme to tedy o body , které tam už byly dřív

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  plán  stavebních  akcí  na  rok  2020,  včetně  jeho  doplnění
o stavební akce dle plánu z předchozích let

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. Z10/2019/9 bylo schváleno.

11. Rozpočet obce Světlá Hora na rok 2020

Předkladatel: rada obce

Zpracovatel: starostka T. Svobodová, Ing. Libor Školoud, M. Nováková

Počet příloh: 3

Projednáno finančním výborem dne 31. 10. 2019 a radou obce 16/2019, rada obce doporučuje rozpočet obce
na rok 2020

Diskuze:
Svobodová přišly nám ještě dnes připomínky k rozpočtu od p. Šimčíka
Lukovský chtěl bych říct, jestli by to nemohlo chodit dřív
Šimčík do 30. 9. jsem nedostal podklady, nemohl jsem to dřív zpracovat. Bylo by taky

dobré  mít  "rozklikávací"  rozpočet.  Podrobně  rozvedl  jednotlivé  bodu
předloženého  materiálu  (připomínky  k  rozpočtu)

Lukovský smlouvy na 50. 000,-Kč a 150. 000,-Kč na hasiče, tam nemůžeme dát, co kdyby
dotace nepřišly

Nováková (Obec) dotace se rozpočtují až na základě potvrzení o přidělení dotací
Šimčík proč tam teda dáváte např. peníze na MŠ. Narovnejme systém pro všechny stejný
Svobodová u MŠ to bylo tak, že jsme rozpočtovali 500. 000,-Kč, protože jsme chtěli udělat

nové sociální zařízení. Než jsme to spočítali , tak se zjistilo, že je tam špatná voda
Šimčík jak se k těmto návrhům postavíme, záleží na ZO
Sekanina některé  věci  jsou  zajímavé.  Za  mě,  co  se  týká  školství,  tak  tam se  vychází

z nákladů z předchozího roku. Návrh na MŠ pod obcí - to by samozřejmě šlo, ale
teď  jde  o  to,  jestli  by  to  něčemu  pomohlo.  Pokud  potřebujeme  jednat
např. o provozní době je to možné i teď. V loňském roce byl ale tak malý zájem, že
se neotevřelo ani jedno oddělení. Můžeme vejít v jednání s Andělskou Horou

Šimčík ať se třeba těmito připomínkami zabývá RO 
Vojtíšek ten navržený rozpočet by se tedy dnes schválil  a pak by se případně upravil

rozpočtovým opatřením
Šimčík i na FV jste navrhovali některé věci
Vojtíšek ano, ale to neprošlo v RO

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje rozpočet obce Světlá Hora na rok 2020 v odvětvovém třídění
rozpočtové skladby:

v příjmové části ve výši 34 401 178,- Kč

ve výdajové části ve výši 43 403 116,- Kč

financování ve výši 9 001 938,- Kč

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/10 bylo schváleno.

12. Statut sociálního fondu na období 2020 - 2022

Předkladatel: rada obce

Zpracovatel: M. Nováková
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Počet příloh: 1 

Projednáno radou obce 16/2019 - RO doporučuje statut soc. fondu schválit.

Diskuze:
Šimčík dal jsem návrh, abychom příjem do toho fondu zrušili.  Máme tam 300. 000,-

Kč.  A proč bychom měli  dávat  8.  000,-Kč na sport  a  kulturu? Toto navrhuji
vyřadit. Roční spotřeba je nějakých 40 - 50. 000,-Kč

Vojtíšek zabývali jsme se tím na RO. Sociální fond musíš tvořit, nemůžeš ho netvořit
Šimčík tvoří ho všichni zaměstnanci nebo jen ti z úřadu?
Vojtíšek všichni zaměstnanci
Nováková (Obec) sociální fond zřizuje ZO, odvod je z našich mezd. Už jste ho schválili  teď při

schvalování rozpočtu. Pohyb na sociálním účtu je uvedený v závěrečném účtu
Vojtíšek teď je v návrhu odvod 3%. Upravme to na 1%

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje statut sociálního fondu obce Světlá Hora na období 2020 - 2022

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 2 / Zdrželo se: 3

Návrh usnesení nebyl přijat.

Diskuze:
Sekanina dávám protinávrh, schválit statut s odvodem 1%

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje statut sociálního fondu obce Světlá Hora na období 2020 -
2022, s odvodem 1%

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/11 bylo schváleno.

13. Rozpočet sociálního fondu na rok 2020

Předkladatel:  rada obce

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 1

Projednáno radou obce R16/2019, rada obce doporučuje rozpočet sociálního fondu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje rozpočet sociálního fondu obce Světlá Hora na rok 2020

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z10/2019/12 bylo schváleno.

14. Záměr na převedení kanalizace a ČOV Světlá Hora

Předkladatel: starostka T. Svobodová

Zpracovatel: starostka T. Svobodová

počet příloh: 3
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Skutečné náklady od SmVak nebyly k okamžiku uzávěrky podkladů dodány, ale jsou přislíbeny.
Po jejich obdržení budou rozeslány na vaše e-mailové adresy.

Diskuze:
Svobodová máte tady informace od SmVaku ohledně nájemného za r. 2018. Dala jsem vám

na stůl informace ohledně údržby a výměna čerpadel u rodinných domů. Máme
jich 31. Dále tam máte ev. karty majetku

Šimčík určitě jsem pro neschválení záměru na převedení kanalizace
Vojtíšek v článku mě A. Šimčík a P. Skála napadají. Když se začala v obci dělat kanalizace

a ČOV, už před tím to provozoval SmVak. Když se dokončily přípojky, vybírali
jsme provozovatele. BRVOS a VaK byly tehdy ve špatném stavu. Oslovovali jsme
AQUASTOP a SmVak.  AQUASTOP by nám to  provozovall,  ale  platili  bychom
všechno. V té době to pro nás bylo nevýhodné. Není to tak, že prosazuju VaK.
Je  mi  jedno,  jestli  to  půjde  do  Vaku  nebo  ne.  Aby  obec  mohla  provozovat
ČOV, musí mít osobu odborně zdatnou. Věci, které popisujete, jste si kompletně
nezjistili.

Skála jsem proti,  aby se převáděl majetek ,  aby to bylo nevýhodné pro obec. Proč
se zbavovat majetku?

Vojtíšek ale to není podmínka. Ředitel VaKu tu přece říkal dvě varianty. Oni jsou ale asi
jediní v republice, kteří udrželi majetek v domácích rukách

Skála je tady okolo spousta obcí, které nevstoupili do Vaku, protože by tam byly nic, ale
přesto jim spravují vodovod. Vzdáme se majetku a nebudeme o ničem rozhodovat,
bude o tom rozhodovat Bruntál

Vojtíšek něco jiného je provozování a něco jiného vložení majetku. Jak budete hlasovat,
je mi naprosto jedno

Školoud když se dívám na r. 2018 a r. 2019, opakují se tam pořád stejné RD. Druhá věc je
i  ve  stavebních  akcích  oprava  ČOV a  budování  kanalizace.  Je  spousta  věcí,
které jsou nedořešené

Vilímec a jak to budeme dál provozovat?
Svobodová zatím SmVakem
*** (občan) já  se  o  toto  dost  podrobně zajímám. Poslanecká sněmovna přijala  zákon,  že

do  všech  dozorčích  orgánů  se  bude  vybírat  na  základě  výběrových  řízení.
Nebudeme tak mít třeba možnost navrhovat své zástupce do valné hromady.
Další zákon, který se projednává, uvažuje o zákazu převádět majetek vodovodů a
kanalizací kvůli dlouhodobé hrozbě sucha. Byl bych pro to, nepřevádět to, není
jasné, jestli by ČOV opravovali. Nechejme si ČOV, provozujme ji, kupme fekál, ať
se tam může vyvážet vyvážet i z RD

Šimčík dávám protinávrh neschválit záměr na převedení kanalizace a ČOV 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  neschvaluje  záměr  na  převedení  kanalizace  a  ČOV  Světlá  Hora
společnosti VaK Bruntál a.s.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 4

Usnesení č. Z10/2019/13 bylo schváleno.

15. Nové obecně závazné vyhlášky obce Světlá Hora

Předkladatel: rada obce

Zpracovatel: R. Soroková, M. Marková, Ing. J. Kukučka

Jedná se o návrhy nových obecně závazných vyhlášek (OZV), nabytí jejich účinnosti by mělo být od 1. 1. 2020.
Kontrolu jejich správnosti provádí odbor dozoru kontroly MV ČR, kterému se zasílají připravené návrhy před
jejich vydáním.

Přílohy: 6
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Projednáno radou obce 16/2019. Rada obce doporučuje všechny OZV vydat

Obecně závazná vyhláška č. 1/2019 o nočním klidu

Diskuze:
Svobodová vyhláška č. 1/2019 se týká nočního klidu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora vydává obecně závaznou vyhlášku č. 1/2019 o nočním klidu

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/14a bylo schváleno.

Obecně závazná vyhláška č. 2/2019 o o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy,
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů:

Diskuze:
Svobodová vyhláška č.  2/2019 o  místním poplatku.  Sazba zůstává pro  příští  rok  stejná,

tj. 500,-Kč
Šimčík jak je to myšleno u chatařů? Za jeden objekt nebo za to, kolik je tam lidí?
Soroková (Obec) je to za jeden objekt
Skála ty chaty, které pronajímají, se nedají zpoplatnit?
Svobodová teď už podle nové OZV ano. Přišli jsme na internetu na hodně chat, které právě

pronajímají
*** (občan) počítá se s tím, že ti, kteří oficiálně ubytovávají, budou mít individuální smlouvy?
Svobodová měli by mít

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora vydává obecně závaznou vyhlášku č. 2/2019 o místním poplatku za provoz
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/14b bylo schváleno.

Obecně závazná vyhláška č. 3/2019 o místním poplatku ze psů:

Diskuze:
Svobodová OZV č. 3/2019 se týká poplatku ze psů. Navrhla jsem za každého dalšího psa

1 500,-Kč
Šimčík a za tři psy?
Svobodová za druhého, třetího a dalšího psa je 1 500,-Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora vydává obecně závaznou vyhlášku č. 3/2019 o místním poplatku ze psů

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/14c bylo schváleno.

Obecně závazná vyhláška č. 4/2019 o místním poplatku z pobytu:

Diskuze:
Svobodová vyhláška  č.  4/2019  o  místním  poplatku  z  pobytu.  Navrhujeme  částku  15,-

Kč. I okolní obce nikde nemají maximální možnou částku, která je 21,-Kč. Příští
rok  by  to  mohlo  být  až  50,-Kč.  Zatím byl  poplatek  6,-Kč  z  pobytu  +  2,-Kč
rekreační, který nám ale platily zatím jen penziony
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*** (obec) máme penzion a nemáme s poplatkem problém, ale jednou podmínkou, aby to
platili všichni. Kdyby to např. od dalšího roku mohlo být až 50,-Kč, tak se to už
výrazně promítne do cen

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora vydává obecně závaznou vyhlášku č. 4/2019 o místním poplatku z pobytu

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/14d bylo schváleno.

Obecně závazná vyhláška č. 5/2019 o místním poplatku ze vstupného:

Diskuze:
Svobodová OZV č. 5/2019 se týká poplatku ze vstupného

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  vydává  obecně  závaznou  vyhlášku  č.  5/2019  o  místním  poplatku
ze vstupného

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/14e bylo schváleno.

Obecně závazná vyhláška č. 6/2019 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství:

Diskuze:
Svobodová poslední vyhláška č. 6/2019 se týká poplatku za užívání veřejného prostranství

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora vydává obecně závaznou vyhlášku č. 6/2019 o místním poplatku za užívání
veřejného prostranství

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/14f bylo schváleno.

16. Žádost o využití práva zpětné koupě a předkupního práva

Předkladatel: rada obce

Zpracovatel: starostka T. Svobodová

Žádost o využití práva zpětné koupě a předkupního práva:

Projednáno radou obce R16/2019. Rada obce doporučuje žádost p. *** a pí *** schválit.

Diskuze:
Svobodová jedná se o žádost p. *** a pí ***, kteří vracejí obce stavební pozemek, protože

se přestěhovali

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje žádost o využití práva zpětné koupě a předkupního práva pí
*** a p. ***, týkající se pozemku parc.č. 574/31 o výměře 1 257 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. Z10/2019/15a bylo schváleno.

Dohoda o využití práva zpětné koupě a předkupního práva k pozemku parc.č.574/31 o výměře 1257m2 v k.ú.
Světlá ve Slezsku uzavřenou mezi paní *** a panem ***,a obcí Světlá Hora, Světlá 34,793 31, Světlá Hora,
včetně návrhu na vklad.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje kupní smlouvu o využití práva zpětné koupě a předkupního
práva k pozemku parc.č. 574/31 o výměře 1 257 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku, uzavřenou mezi pí *** a p.
*** a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora, včetně návrhu na vklad,  a pověřuje starostku
Taťánu Svobodovou jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z10/2019/15b bylo schváleno.

17. Návrhy členů zastupitelstva obce

Předkladatel: členové ZO Bc. Marcela Hromádková, Martin Kopinec, Jiří Popovič, Pavel Skála, Alois Šimčík

Zpracovatel: členové ZO Bc. Marcela Hromádková, Martin Kopinec, Jiří Popovič, Pavel Skála, Alois Šimčík

Počet příloh:1

Projednáno radou obce16/2019 dne 18. 11. 2019. Rada obce vzala tyto návrhy na vědomí a předkládá je
k projednání na nejbližší zasedání ZO.

Diskuze:
Šimčík vznesl jsem dotaz na radní a do dnešní doby jsem nedostal žádnou odpověď. Když

vykonáváte funkci a já se podle zákona tážu, tak by bylo dobré, abych dostal
odpověď. Měli jste ve volebním programu (Ing. Školoud, p. Vilímec), že jdete blíž
lidem, tak proč jste hlasovali proti?

Vilímec hlasuje se jednotlivě
Šimčík proč jste proti hlasování po jménech, nahrávání kamerou, zveřejňování smluv a

zápisů ze ZO a RO?
Vojtíšek nepokládal jsem za nutné odpovídat, když se to poté projednávalo na zasedání

ZO. Neviděl jsem důvod proč psát z RO, kdy se to musí projednat v ZO. Rada obce
je samostatný orgán

Skála nechápu, kdo má s čím problémy. Nevím, proč by měla rada nebo zastupitelstvo
něco dělat potajmu. Je to záváděné v čím dál víc obcích. Nevím proč to neprošlo
už minule

*** (občan) to není o tom, že je ZO veřejné. Bylo by jednoznačné kdo byl pro, proti, zdržel se.
Občané by měli mít možnost vědět jak zastupitelé hlasovali

Lukovský jestli mají občané zájem, ať sem přijdou a tady uvidí, jak hlasujeme
Hromádková pro někoho je to přes web jediná možnost. Jak se sem dostat třeba z Dětrichovic
Lukovský když to dokážete, že sem z Dětřichovic dojdete, tak tuhle možnost má spousta lidí
*** (občan) adresné hlasování má i třeba Praha

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje , aby v zápise ze zastupitelstva a rady obce na UZObu byl
zaznamenán  každý  výsledek  hlasování  po  jménech,  jak  který  zastupitel  hlasoval,  dle  principu
transparentnosti

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 2 / Zdrželo se: 3

Návrh usnesení nebyl přijat.
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Diskuze:
Svobodová další návrh se týká záznamu ze zasedání ZO a on-line přenos

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  ,  aby  každé  veřejné  zasedání  zastupitelstva  obce  bylo
zaznamenáno kamerou a on-line se přenášelo přes webový portál obce a následně tento videozáznam byl
zpřístupněn na webu obce k nahlédnutí

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 5 / Zdrželo se: 3

Návrh usnesení nebyl přijat.

Diskuze:
Svobodová další je návrh na zveřejňování smluv a faktur nad 50. 000,-Kč. Dávám protinávrh -

faktury nad 100. 000,-Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje aby pracovníci obce zařazení do OÚ  zveřejňovali na webu obce
uzavřené všechny smlouvy s doložkou (registr smluv) a faktury nad 100 000,- Kč (registr faktur), týkající
se výdajů a příjmů u každého rozpočtu obce, po začernění osobních údajů (rodná čísla, adresy, případně
jména jiných osob než příjemců veřejných peněz) a obchodního tajemství dle § 504 zákona č.89/2012 Sb.,
občanský zákoník

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/16a bylo schváleno.

Diskuze:
Svobodová další návrh je na zveřejňování zápisů z rady obce a zastupitelstva obce na webu
Sekanina dávám protinávrh - zápisy jen zasedání zastupitelstva obce

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje aby pracovníci obce zařazení do OÚ zveřejňovali na webu obce
zápisy ze zasedání zastupitelstva obce, po začernění osobních údajů (rodná čísla, adresy, případně jména
jiných osob než příjemců veřejných peněz), včetně diskuse

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/16b bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá starostce pí Taťáně Svobodové, aby připravila změnu jednacího
řádu zastupitelstva obce týkající se schváleného usnesení o zveřejňování zápisů ze zasedání zastupitelstva
obce na webu obce

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/16c bylo schváleno.

18. Změna pracovní doby Pošty Světlá Hora

Předkladatel:  rada obce

Zpracovatel: starostka T. Svobodová

Projednáno radou obce R 16/2019.  Rada nesouhlasí  s  úpravou pracovní  doby pobočky České pošty  s.p.
ve Světlé Hoře.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 21 / 22

Návrh úpravy pracovní doby pošty ve Světlé byl zaslán paní ***, pracovnicí pošty takto:

Po    8 - 12       14 - 18

ÚT   8 - 12

ST   8 - 12        14 - 17

ČT   8 - 12        14 - 17

PÁ   8 - 12

Diskuze:
Svobodová návrh na úpravu pracovní doby pošty ve Světlé si podala pí ***, pracovnice pošty.

Rada obce s tímto návrhem nesouhlasí

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  nesouhlasí  s  úpravou  pracovní  doby  pobočky  České  pošty  s.p.
ve Světlé Hoře

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/17 bylo schváleno.

19. Převod pošty Světlá Hora na Poštu Partner

Předkladatel: rada obce

Zpracovatel: starostka T.Svobodová

Počet příloh: 1

Projednáno radou obce R16/2019 18. 11. 2019 - nebylo přijato usnesení.

Diskuze:
Svobodová dostali jsme materiály od České pošty k Poště Partner, tak aby byly zachovány

stávající  služby  pošty.  Bylo  by  ponechaných  30  hodin  týdně  pro  veřejnost.
Otevřeno musí být každý den. Jsou tři možnosti. Buď by byl pracovník pošty, ale
v našich prostorách, zdarma. Nebo by si obec pod sebe vzala Poštu Partner a
nebo bude nějaká částečná automatizace, samoobslužné zóny. Je tady ale dost
starších občanů a nevím, jestli  by to poslední  bylo to pravé ořechové.  Pošta
nechce být v současných prostorách kvůli výšce nájmu. Poštovních služeb bude
do budoucna spíš ubývat

Vilímec když s tím nebudeme souhlasit, můžou poštu zrušit?
Nováková (Obec) do r. 2023 nemůžou poštu zrušit. Je to ve vyhlášce
*** (občan) od příštího roku bude pošta rušit pobočky a propouštět zaměstnance
Vojtíšek je to otázka toho nájmu, ten mají vysoký. Světlá Hora figuruje mezi poštami,

které  nemůžou zavřít.  Jednání  s  nimi  proběhlo  víc.  V  tuto  chvíli  si  neumím
představit, že pošta tady byla zrušená. Teď bych to takto neřešil (Poštu Partner),
až to nastane, můžeme kdykoliv využít toho půl roku, který je na přechod na jiný
systém

Školoud loni  chtěla pošta rušit  200 poboček, to jim neprošlo.  Obce, které mají  Poštu
Partner jsou velikostně spíš do 1000 obyvatel. v tuto chvíli to taky nevidím jako
podstatné

Svobodová jako první o tu poštu požádá pí Hošková, má o to zájem, jsem ale proti, aby měla
prostory zdarma

Vilímec ona by ale té poště musela říct, kde to bude provozovat
Novák před tím bych ale chtěl vidět nějakou smlouvu
Vojtíšek měli bychom říct, jestli to je na programu dne. Česká pošta ty služby musí zajistit.
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Jsou tady firmy, obec s matrikou. Náš problém není řešit jejich problémy s tím, že
lidi posílají víc zásilek přes PPL apod.

Novák já s tím souhlasím, jenom až by jednou došlo k převodu pošty, tak bych chtěl vitu
první tu smlouvu

*** (obec) je to schválené v transformačním plánu Pošty
Školoud už  v  r.  2015  se  ptal,  kdy  bychom se  na  to  chtěli  napojit,  když  se  mluvilo

o rekonstrukci kulturáku, že by tam byly prostory pro poštu
Svobodová horizont oprav kulturního domu jsem mu řekla 3 - 5 let

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora neschvaluje převod pošty Světlá Hora na Poštu Partner

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z10/2019/18 bylo schváleno.

20. Informace o dotaci na nákup lesní techniky a ostatní různé

Diskuze:
Školoud sděl i l  podrobnější  informace  o  dotaci  na  nákup  lesní  techniky.

Do 7. 1. 2020 musíme odevzdat hotovou cenovou nabídku na nákup traktoru pro
lesní hospodářství

Svobodová chtěli bychom proto udělat zasedání zastupitelstva 6. 1. 2020
Sekanina jak je to s tou žalobou na p. Vojtíška (dozorčí rada VaK Bruntál)
Vojtíšek všichni, kdo jsme v dozorčí radě VaKu, tak nás Mgr. Benda v r. 2015 ujišťoval, že

na odměny máme nárok. Protože vznikly pochybnosti, odměny jsme vrátili. Pan
Hronec  to  napadl,  soud  rozhodl  o  odsouzení  všech  členů  dozorčí  rady  (11
starostů). Je podané odvolání, udělili, pokutu 10. 000,-Kč Mgr. Bendovi a další
jednání je odročeno do 30. 3. 2020. Rozhodovat bude Krajský soud.

Hromádková veřejné osvětlení, není to můj výmysl, ve spodní části Dětřichovic nesvítí. Jak
dlouho to bude ještě trvat?

Svobodová máme uzavřenou smlouvu s firmou, měli by to udělat do 15. 12. 2019
Hromádková nejde to urgovat?
Svobodová vůbec by mě nenapadlo, že by to neklaplo, už to mělo být hotové
*** (občan) na Ing. Školouda bych měl prosbu, jestli by se mohl podívat na lesy nad naším.

Na kraji jsou úplně suché kůrovcové smrky. Nevím, která část lesa je obce

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Ing. Roman Hynek, p. František Lukovský   ............................................................
 
Starostka Taťána Svobodová   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


